

委 托 书

POWER OF ATTORNEY

我/我们是 中 国的公民/法人，根据中华人民共和国专利法，兹委托北京智汇东方知识产权代理事务所（普通合伙）（地址：中华人民共和国北京市海淀区花园路13号5幢320房间）代为办理名称为室内机及其控制方法

的发明创造，向中国专利局提出国际申请，以及该申请在国际程序中（包括受理局、国际检索单位、国际初步审查单位和国际局）的全部事宜。

Pursuant to the relevant provisions of the Patent Law of the People's Republic of China, I/We, citizen/legal entity of China hereby authorize Wiseast Intellectual Property Law Firm (Address: Room 320, Building 5, No. 13 Huayuan Road, Haidian District, Beijing, China) to act for me/us with the filing of the international application to the Chinese Patent Office entitled _____

and to handle all the related matters during the international procedure (including matters with the receiving Office, International Search Authority, International Preliminary Examination Authority and International Bureau).

委托人姓名或名称 青岛海尔空调器有限总公司
Authorized by (name): QINGDAO HAIER AIR CONDITIONER GENERAL CORP., LTD.

委托人签字或盖章
Signature or Seal: _____



委托日期
Date of Authorization 2018-7-5

以下由专利代理机构填写 (To be filled out by the Agent):

专利代理机构指定 薛峰、王雪梅 为该申请的代理人。

被委托专利代理机构盖章
Seal of the Authorized Agent _____

